

Canadian Reporting System for Sexual Abuse or Cover-up by a Catholic Bishop

Disclosing an experience of sexual abuse can be very unsettling and deeply painful; however, it can also be an important step toward healing and justice for victims-survivors, and is necessary for the Church in its commitment to responsibility, accountability and transparency.

Sexual abuse or other sexual misconduct by a Bishop, or whose actions or omissions intended to interfere with or avoid civil investigations or canonical investigations regarding sexual abuse, can be reported to Church authorities using the [Canadian Reporting System for Sexual Abuse or Cover-up by a Catholic Bishop](#). This reporting system uses a confidential and secure platform designed by [ClearView](#), an independent professional ethics firm based in Canada, to transmit your report to the proper Church authorities, who in turn will act as required by church and civil law.



Make your report online via ClearView's highly secure and strictly confidential platform.

Make your report by phone via this Canada-wide 24-hour toll-free number operated by a bilingual ClearView agent. All ClearView agents are trained to provide a verbatim account of your report.

The Canadian Reporting System for Sexual Abuse or Cover-up by a Catholic Bishop was established by the Bishops of Canada in response to Pope Francis' Apostolic Letter [Vos estis lux mundi](#) (You are the light of the World). It represents another step in the Bishops' ongoing commitment to responsible ministry and the protection of minors and vulnerable persons.

[Frequently Asked Questions](#)

[How to submit your report](#)

Système canadien de signalement des abus sexuels commis ou dissimulés par un évêque catholique

La divulgation d'une expérience d'abus sexuels peut être très dérangeante et profondément douloureuse; toutefois, elle peut aussi être un pas important vers la guérison et la justice pour les victimes et survivants, et elle est nécessaire pour l'Église dans son engagement à la responsabilité, à la reddition de comptes et à la transparence.

Les abus sexuels ou autres actes d'inconduite sexuelle commis par un évêque, ou dont les actions ou les omissions visaient à entraver ou à éluder des enquêtes civiles ou canoniques relatives à des abus sexuels, peuvent être signalés aux autorités de l'Église au moyen du [Système canadien de signalement des abus sexuels commis ou dissimulés par un évêque catholique](#). Ce système de signalement utilise une plate-forme confidentielle et sécurisée conçue par [ClearView](#), un cabinet indépendant d'éthique professionnelle établi au Canada, pour transmettre votre rapport aux autorités compétentes de l'Église, qui agiront ensuite comme l'exige le droit ecclésiastique et civil.



Faites votre rapport en ligne sur la plate-forme hautement sécurisée et strictement confidentielle de ClearView.

Faites votre rapport par téléphone en appelant le numéro de téléphone pancanadien sans frais, accessible 24 heures par jour, maintenu par un agent ou agente bilingue de ClearView. Tous les agents et agentes de ClearView ont la formation requise pour donner un compte rendu mot à mot de votre rapport.

Le Système canadien de signalement des abus sexuels commis ou dissimulés par un évêque catholique a été établi par les évêques du Canada comme suite à la lettre apostolique du pape François, [Vos estis lux mundi](#) (Vous êtes la lumière du monde). Il constitue une autre étape de l'engagement constant des évêques envers le ministère responsable et la protection des personnes mineures et vulnérables.

[Foire aux questions](#)

[Comment soumettre votre rapport](#)